
Vragenuur 1 oktober 2019:

Hanno Krijgsman heeft tijdens het vragenuur van 1 oktober 2019 namens GroenLinks een 
vraag gesteld over de verkoop van sociale huurwoningen. Het bleek dat Hanno niet volledig 
geïnformeerd was over het verkoopbeleid van Woonstichting Valburg. Daarom het verzoek 
van de wethouder om nog de informatie in het rood met de raad te delen: 

Dinsdag 1 oktober is er een vraag gesteld tijdens het raadsspreekuur door Hanno Krijgsman. 
Deze vraag ging over de verkoop van sociale huurwoningen. De vraag was hoeveel sociale 
huurwoningen Woningstichting Heteren en Vivare sinds 2018 verkocht hebben en hoeveel zij 
van plan zijn tot en met 2022 te verkopen. In de vraag werd aangenomen dat Woonstichting 
Valburg geen woningen verkoopt tot en met 2022. Dat blijkt echter onjuist te zijn. Tot 2019 
voerde Woonstichting Valburg het beleid om evenveel woningen te verkopen als dat zij door 
nieuwbouw extra realiseert. Begin 2019 heeft de Woonstichting haar beleid tijdelijk bijgesteld 
en verkoopt zij 4 woningen per jaar. In 2020 gaat de Woonstichting haar strategisch 
vastgoed beleid heroverwegen, hier kan een herziening van het verkoopbeleid uit voort 
komen. 


